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Vragen van het lid Joldersma (CDA)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport en de
staatssecretaris van Justitie over
drugs in GGZ/verslavingsklinieken.
(Ingezonden 16 juli 2009)

1
Hebt u kennisgenomen van het
bericht dat in klinieken voor
verslaving/psychiatrie vaak drugs
aanwezig zouden zijn? Zo ja, hoe
beoordeelt u dit?1

2
Deelt u de opvatting dat de
schadelijkheid van cannabis reden is
om het gebruik van cannabis in
(forensisch) psychiatrische klinieken
en justitiële inrichtingen niet te
gedogen en kunt u aangeven in welke
klinieken het gebruik van cannabis
momenteel wel wordt gedoogd?

3
Hoe staat het met de toegezegde
aanscherping van het drugsbeleid in
de geestelijke gezondheidszorg (GGZ)
naar aanleiding van het onderzoek
dat door de sector zelf is gedaan?
Acht u aanvullend onderzoek of
aanvullende maatregelen nodig?

4
Hoe staat het momenteel met de
aanscherping van het drugs- en
beveiligingsbeleid in penitentiaire
inrichtingen, justitiële
jeugdinrichtingen en forensische
zorgcentra, mede naar aanleiding van
de voorstellen van GGZ Nederland?

5
Deelt u de opvatting dat in een aantal
(forensisch) psychiatrische klinieken
en justitiële inrichtingen het
drugsbeleid aanscherping behoeft?
Wanneer kunnen voorstellen hiertoe
tegemoet worden gezien?

1 EenVandaag, 9 juli 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Klink
(Volksgezondheid, Welzijn en Sport)
(ontvangen 10 september 2009)

De vragen van het Kamerlid
Joldersma (CDA) over drugs in GGZ
verslavingsklinieken kunnen tot mijn
spijt niet binnen de gebruikelijke
termijn worden beantwoord.
De reden van het uitstel is de
benodigde tijd voor
interdepartementale afstemming.
De beantwoording zal plaatshebben
medio september 2009.
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